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 11.03.2022 

Even voorstellen – door Annie van Doremalen 
 
Graag stel ik me even aan jullie voor. Ik ben Annie van Doremalen en ik ben sinds 
afgelopen maandag interim-directeur van Pax Junior en Pax vmbo. Samen met het 
managementteam zet ik de schouders eronder om het schooljaar voor de leerlingen zo 
goed mogelijk af te ronden.  
 

Ik woon in Eindhoven, samen met mijn man 
Rene. Onze kinderen zijn het huis uit en wonen in 
Antwerpen en Utrecht. Toen ik gebeld werd om 
tijdelijk de rol van directeur waar te nemen, tot 
aan de zomervakantie, was ik met pensioen. Ik 
schort dit graag even op. Het grootste gedeelte 
van mijn loopbaan, was ik directeur binnen het 
mbo. Voor mijn pensioen heb ik twee en halfjaar 
op het Maaswaal College gewerkt, met veel 
plezier. Sindsdien sluit ik het vmbo nog meer in 
mijn hart.  

 

Afbouw coronamaatregelen – door de directie  

 
Wat zijn we blij dat we geen mondkapjes meer op hoeven als we door de school lopen! 
Geen discussies meer daarover met leerlingen en een vrij en nog wat onwennig gevoel. 
Omdat het aantal leerlingen dat vanwege corona thuiszit vanwege carnaval weer wat in de 
lift zit en daardoor nog steeds hoog is, blijven we docenten vragen om de lessen hybride 
aan te bieden. Volgende week woensdag bekijken we op basis van de laatste cijfers, en 
met mogelijk input van een nieuw beslismoment van de overheid op 15 maart, of het 
acceptabel is om dat af te gaan bouwen. Daarnaast blijft aan iedereen het verzoek om 
waar mogelijk de 1,5 meter afstand te houden en de hygiënemaatregelen in acht te blijven 
houden. 
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Huisvestingszaken – door Menno Bartlema 

 
Een korte update: 
 Er ligt voor de vmbo-nieuwbouw, met dank aan de vele collega’s die input hebben 

geleverd, een globaal plan van eisen. Het is nu wachten op besluitvorming van de 
Gemeente en daar zit vanwege de verkiezingen nu wat vertraging op. We hopen voor 
de zomer een ‘go’ te hebben. Of dan ook al de locatie bekend is, is nog de vraag. 
Oplevering van de nieuwbouw zal op zijn vroegst per 1-8-2025 zijn. 

 Voor de Klepperheide wordt een flinke upgrade van de ventilatie voorbereid. We zitten 
nog in het stadium van de bouwtekeningen en offertes. Als daar duidelijkheid over is, 
kan de subsidie worden aangevraagd en kan een uitvoerder geselecteerd gaan 
worden. Nog even geduld dus! 

 In de toekomst zal de fysieke plaatsing van heterogene t-h klassen impact hebben op 
de huisvestingsvraag. De discussie daarover wordt binnenkort opgestart. 

 De bouw van de Gelenberg (de nieuwe sporthal voor Druten) ligt op schema. Met input 
van de sectie LO worden plannen concreet gemaakt richting de te verwachten 
oplevering per 1-1-2024. Dit zou betekenen dat vanaf begin 2024 de LO-lessen van 
het vmbo en h/v in een fonkelnieuwe sportzaal plaats gaan vinden. 

 
 

  

Volg ons op social media 

https://www.facebook.com/HetPaxChristiCollege/
https://www.linkedin.com/company/pax-christi-college/?originalSubdomain=nl
https://www.instagram.com/het_pax/

